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Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante  

konaného dňa 8.  10.  2014. 

 

 

Prítomní: dľa prezenčnej listiny  

Program: 

1) Informácia o príjmoch a výdavkoch za september 2014 - SŠZ 

2) Informácia o čerpaní dotácií za uplynulé obdobie roku 2014 

3) Prerokovanie návrhu rozpočtu pre oblasť športu na rok 2015  

4) Vyhodnotenie činnosti členov komisie  

5) Rôzne 

 

Predseda komisie Mgr. Zsolt Barczi privítal na zasadnutí vedúcu oddelenie ŠkKaŠ MsÚ Mgr. 

Katarínu Barcziovú, členov komisie mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ a oboznámil ich 

s programom zasadnutia, ktorý členovia komisie jednomyseľne schválili. 

 

Bod č. 1) Informácia o príjmoch a výdavkoch za september 2014 – SŠZ 

Materiál  bol spracovaný SŠZ,  obdržali ho  všetci členovia komisie na zasadnutí.  

- p.Varga- riaditeľ SŠZ, podrobne informoval členov komisie o príjmoch a výdavkoch za 

september 2014. Informoval prítomných o záujme Samsungu s.r.o. o prenájom priestorov Športovej 

haly a kolkárne. Ďalej uviedol, že bola zrealizovaná oprava strechy na Dome športu, časť 

stolnotenisová hala  a bola vykonaná oprava radiátorov v Dome športu ako i oprava a príprava 

celého vykurovacieho systému na zimné obdobie. 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante podanú správu  berie na vedomie 

bez  pripomienok. 

-Mgr. Barczi – aký je rozsah využitia Športovej haly na zimné obdobie. 

- p.Varga – športové kluby a telovýchovné jednoty predkladajú na Správu športových zariadení 

požiadavky o priestory na tréningy. SŠZ  sumarizuje požiadavky do 18.00 hod na tréningy a po  

18-tej hodine je Športová hala  pre verejnosť. 

Bod č. 2) Informácia o čerpaní dotácií za uplynulé obdobie roku 2014  

Materiál bol spracovaný oddelením školstva, kultúry a športu MsÚ a v tabuľkovej forme bol 

zaslaný členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Barcziová - stručne informovala o poskytnutých dotáciách z rozpočtu mesta pre športové 

kluby za uplynulé obdobie roku 2014. Všetky pridelené dotácie boli odoslané. Vyúčtovania dotácií 

sú v termíne do 31.12.2014.  

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante informáciu o čerpaní dotácií za 

uplynulé obdobie roku 2014 berie na vedomie. 

 

Bod č. 3) Prerokovanie návrhu rozpočtu pre oblasť športu na rok 2015  

Návrh rozpočtu na rok 2015 bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Zsolt Barczi - informoval, že predložený rozpočet slúži ako prevádzkový rozpočet. 

Mgr. Katarína Barcziová – podala informáciu o návrhu rozpočtu na rok 2015,  uviedla že 

rozpočet vychádza z roku 2014.V návrhu za oblasť športu nie sú veľké zmeny oproti roku 2014.  

Navýšenie bolo pri športovom podujatí Beh Galantou, ktorý sa uskutoční 11.4.2015.  

Komisia MTV a Š berie návrh rozpočtu  na rok 2015 na vedomie a odporúča ho MsZ v 

Galante na schválenie bez pripomienok. 

 

Bod č. 4)  Vyhodnotenie činnosti členov komisie 
Mgr. Zsolt Barczi -  predniesol návrh vyplatenia odmien za II. polrok 2014 pre členov komisie – 

odborníkov z radov občanov. 

Komisia jednohlasne odsúhlasila návrh na vyplatenie odmien. 

 

Bod č. 5) Rôzne. 

Mgr. Barcziová - informovala  prítomných, že boli oslovené športové kluby aby zaslali svoje 

návrhy na slávnostné podujatie „Cena primátora mesta 2014“,ktoré sa uskutoční v mesiaci 



 2 

november 2014. Na oddelenie ŠkKaŠ boli doručené nasledovné návrhy na  ocenenie v oblasti 

športu: 

-  Dávid Wiltschka – hráč ,Stolnotenisový oddiel Meatlfin Galanta , 

-  Mgr. Vincent Slíž – tréner, TJ Olympia Galanta, 

-  Mgr. Pavol Hosnédl – tréner, Boxing club Galanta, 

-  Bukor Ádám – plavec, Gymnázium Z. Kodálya VJM, 

-  Viliam Tanko – boxer, KO BOX Club Galanta, 

-  Mestský kolkársky klub- navrhuje Mestský kolkársky klub. 

 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ v Galante berie na vedomie  návrh na 

ocenenie „Cena primátora mesta 2014“. 

 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ dopručuje oddeleniu školstva, kultúry a športu, 

aby preverili návrhy ocenených, aby neboli ceny udelené opakovane. 

 

Mgr. Barcziová oboznámila, prítomných, že na základe požiadavky komisie MTV a Š preverila  

podmienky prenájmu priestorov na školách v meste. Pri spoplatňovaní sa dodržuje VZN mesta 

Galanta. Basketbalový klub Junior za prenájom priestorov na ZŠ G. Dusíka bude riešený formou 

vzdelávacích poukazov. 

 

Komisia mládeže, telesnej výchovy a športu MsZ doporučuje projektovému manžérovi mesta 

sledovať výzvy v oblasti športu a informovať športové kluby o výzvach prostredníctvom odd. 

ŠkKaŠ.  

 

Na záver predseda poďakoval prítomným  za spoluprácu a zasadnutie ukončil.   

 

 

 

 

 

 

                    

           Mgr. Zsolt Barczi  v. r.  

               predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  9. 10. 2014          

Zapísala: H. Mészarosová 

                     


